

信諾危疾系列躍升保障計劃

投保信諾超卓保障組合 尊享精彩保費優惠



推廣期：2017年7月1日至2017年12月31日

信諾醫療保障組合

同時投保「信諾尊尚醫療保」(下文簡稱「尊尚醫療保」)及「信諾危疾系列躍升保障計劃」(下文簡稱「躍升保障計劃」)，為您和摯愛家人帶來醫療保障，同時節省保費。

保障產品組合	「躍升保障計劃」首年保費優惠
「尊尚醫療保」+「躍升保障計劃」	8折

此外，您更有機會獲享「尊尚醫療保」的首年保費優惠。有關「尊尚醫療保」的產品保障範圍之詳情，請參閱產品小冊子及保單條款；而有關「尊尚醫療保」的首年保費優惠，請參閱有關推廣單張。

信諾現有客戶保障組合

如您現為信諾的保單持有人，現只需另作投保「躍升保障計劃」，便可得到更全面的支援並享額外獎賞。

保障產品組合	「躍升保障計劃」首年保費優惠
任何現有由信諾簽發的保單+「躍升保障計劃」	9折

立刻提升保障，尊享額外獎賞！

條款及細則：

- 是次「信諾危疾系列躍升保障計劃的首年保費優惠」(下稱「優惠」)由信諾環球人壽保險有限公司及信諾環球保險有限公司(統稱「信諾」)舉辦及贊助。是次優惠之有效期由2017年7月1日至2017年12月31日止，包括首尾兩日(下稱「推廣期」)。
- 家人包括保單持有人的配偶及子女。信諾保留要求客戶出示核實家屬關係的證明文件之權利，以確認獲享優惠的資格。
- 信諾醫療保障組合的「信諾危疾系列躍升保障計劃」的首年保費8折優惠只適用於：(i)推廣期內成功投保「信諾尊尚醫療保」及「信諾危疾系列躍升保障計劃」之保單持有人；(ii)「信諾危疾系列躍升保障計劃」之投保申請須與「信諾尊尚醫療保」之投保申請一同遞交，或由「信諾尊尚醫療保」的保單生效日起計不超過28日內收到，而收到申請之時間僅根據信諾的紀錄而定；及(iii)「信諾尊尚醫療保」及「信諾危疾系列躍升保障計劃」的保單持有人須為同一人。
- 信諾現有客戶保障組合只適用於由信諾簽發之現有保單的保單持有人；而此優惠下之「信諾危疾系列躍升保障計劃」的首年保費9折優惠只適用於：(i)推廣期內成功投保「信諾危疾系列躍升保障計劃」之保單持有人；(ii)由信諾簽發之現有保單須為個人保單並於「信諾危疾系列躍升保障計劃」的保單生效日仍然有效；及(iii)由信諾簽發之現有的信諾保單及「信諾危疾系列躍升保障計劃」的保單持有人須為同一人。
- 所有計劃的投保申請須經由信諾核保及批核。信諾保留接納或拒絕任何申請之權利。
- 信諾保留在沒有預先通知的情況下更改是次優惠的條款及細則之權利。有關是次優惠的任何爭議，信諾保留最終決定權。
- 本單張只載有一般資料，並不構成信諾與任何人士或團體所訂立任何合約或合約的一部分。所有產品資料只供參考。有關產品特色、內容、條款、細則及不保事項之詳情，請參閱相關產品小冊子及保單條款。
- 如是次優惠的條款及細則之中、英文版本有任何差異，概以英文版本為準。

CIGNA HEALTHSECURE PROTECTION BOOSTER

Purchase Cigna's valuable protection bundles to enjoy extensive premium discounts



Promotion Period: 1 July 2017 – 31 December 2017

CIGNA MEDICAL PROTECTION BUNDLE

Apply Cigna HealthFirst Elite Medical Plan (hereafter "Elite Medical Plan") and Cigna HealthSecure Protection Booster (hereafter "Protection Booster") together to enjoy medical protection and premium savings for you and the whole family.

Bundled products	First year premium discount of Protection Booster
Elite Medical Plan + Protection Booster	20% OFF

You may even be eligible to enjoy a first year premium discount of Elite Medical Plan. For details on product coverage for Elite Medical Plan, please refer to the product brochure and policy provisions. For the first year premium discount details for Elite Medical Plan, please refer to the relevant promotion leaflet.

CIGNA LOYALTY PROTECTION BUNDLE

If you are currently a policyholder of a policy issued by Cigna, apply Protection Booster to gain extra rewards and better protection.

Bundled products	First year premium discount of Protection Booster
Any existing insurance policy issued by Cigna + Protection Booster	10% OFF

Boost your protection today and enjoy the extra rewards!

Terms & Conditions :

- "First Year Premium Discount of Cigna HealthSecure Protection Booster" (the "Offer") is organized and sponsored by Cigna Worldwide Life Insurance Company Limited and Cigna Worldwide General Insurance Company Limited (collectively "Cigna"). The Offer is valid from 1 July 2017 to 31 December 2017, both dates inclusive (the "Promotion Period").
- Family member(s) include(s) spouse and children of the policyholder. Cigna reserves the right to request customers to provide documentary proof to verify the family relationship for the eligibility for the Offer.
- To be eligible for the first year 20% premium discount of the Cigna HealthSecure Protection Booster policy under the Cigna Medical Protection Bundle offer, (i) the policyholder must successfully apply for both Cigna HealthFirst Elite Medical Plan and Cigna HealthSecure Protection Booster within the Promotion Period; (ii) the application of Cigna HealthSecure Protection Booster must be received by Cigna together with the application for Cigna HealthFirst Elite Medical Plan or no later than 28 days after the policy effective date of the policy of Cigna HealthFirst Elite Medical Plan, solely based on Cigna's record; and (iii) the policyholder of Cigna HealthFirst Elite Medical Plan and Cigna HealthSecure Protection Booster must be the same person.
- Cigna Loyalty Protection Bundle is only applicable to policyholders of existing insurance policy(ies) issued by Cigna. To be eligible for the first year 10% premium discount of the Cigna HealthSecure Protection Booster policy under this offer, (i) the policyholder must successfully apply for Cigna HealthSecure Protection Booster within the Promotion Period; (ii) the existing insurance policy issued by Cigna must be an individual policy and remains in force as of the policy effective date of the Cigna HealthSecure Protection Booster policy; and (iii) the policyholder of the existing insurance policy issued by Cigna and Cigna HealthSecure Protection Booster must be the same person.
- All application(s) for the plan(s) are subject to underwriting and approval by Cigna. Cigna reserves the right to accept or decline any application.
- Cigna reserves the right to change any of the terms and conditions of the Offer without prior notice. In case of any disputes, Cigna's decision shall be final.
- This leaflet contains general information only. It does not constitute any contract or any part thereof between Cigna and any other party(ies). All the product information is for reference only. For details of the features, contents, terms, conditions and exclusions of the relevant specified products, please refer to the relevant product brochure(s) and policy provision(s).
- The English version of the terms and conditions of the Offer shall prevail if there is any discrepancy between the English and Chinese versions.